كان أسبوعي الأول في تدريب عملي، وكان أول تدريب عملي لي. في البداية كنت متوترة حتى ذهبت إلى المدرسة والتقيت بصديقي مريم. لقد استقبلت مشرفة المتدربين وقالت لي أن معلمتي المرشدة غائبة، وسوف أكون مع مدرس آخر فقط حتى تأتي معلمتي المرشدة الخاصة بي. هناك تعرفت على المعلمة علياء الكعبي، معلمة الرياضيات للصف الأول. رحبت بي بلطف، ثم دخلت أحد صفوفها ورحبت بالطلاب واستجابوا لي. لقد كان شعورًا جميلًا عندما رأيت وسمعت الطلاب يحيونني.

لقد عرفت أصدقائي الذين لديهم تدريبًا عمليًا في نفس المدرسة، وهي مدرسة الظاهر.

في اليومين الأولين من التدريب، كنت مع المعلمة علياء الكعبي التي تدرس الصف الأول. كنت معها طوال الوقت وشاهدت طريقتها في التدريس وتنظيم الطلاب. في رأيي، هي معلمة ممتازة جدًا لأنها تستطيع التحكم في طلابها والفصل والدرس. لقد تعلمت الكثير منها وأحببتها كثيرًا، وكنت أرغب في إكمال الأسابيع المتبقية من التدريب العملي معها. يوم الأربعاء، جاءت أستاذتي المرشدة إلى المدرسة، المعلمة سمر، التي تقوم بتدريس الرياضيات للصف الثاني بثلاثة أقسام فقط، والعلوم للصف الثالث بقسم واحد فقط. رحبت بي وجميع أصدقائها في نفس القسم رحبوا بي أيضًا بكل حب ولطف.

لقد دخلت الفصل الأول مع السيدة سمر، وهو الصف الثالث، ثم دخلت الصف الثاني، ورأيت الفرق بين الصفين 2 و 3 والصف الأول. كان الصف الأول منظمًا ومرتبًا، وكانوا أكثر استماعاً لمعلمتهم. أما بالنسبة لطلبة الصفين الثاني والثالث فهناك القليل من الفوضى، ولكنهم يستمعون الى شرح المعلمة و لكن بعضهم لا يستمعون إلى المعلمة وهي يشرح. شعرت بالضيق عندما رأيت هذا أمام عيني.

لقد تعلمت الكثير في أول أسبوع لي من التدريب. لقد تعلمت كيفية جعل الطلاب أكثر انتباهاً لشرح المعلم من خلال وضع هدية أو جائزة صغيرة أمام أعينهم وتذكيرهم بها من حين لآخر، ومن يهتم بها ويشارك في الفصل سيحصل عليها.

كما تعلمت كيفية إعطاء الدروس لذوي الاحتياجات الخاصة وكيفية التعامل معهم، وعلى كل معلم التحلي بالصبر.

ومع ذلك، من خلال ما تعلمته في الأسبوع الأول من التدريب العملي، سأتمكن من التحكم في سلوكي مع الطلاب، والتحكم فيهم، والدرس، وتنظيم الفصل والطلاب.

صحيح أنني سأواجه بعض الصعوبات والتحديات في تدريبي العملي الأول، ولكن من خلال هذه الصعوبات، قد يتعلم الشخص.

It was my first week in my internship, and it was my first internship. At first I was nervous until I went to school and met my friend Mariam. I received the trainees' supervisor and said my guiding teacher is absent and I will be with another teacher only until my guiding teacher comes. There I met Alia Al Kaabi, a first-grade mathematics teacher. She greeted me kindly, then entered one of her classes and greeted the students and they responded to me. It was a lovely feeling when I saw and heard the students greeting me.

I have known my friends who have practical training in the same school, which is Al Dhaher School.

For the first two days of training, I was with teacher Alia Al Kaabi, who teaches first grade. I was with her the whole time and watched her way of teaching and organizing the students. In my opinion, she is a very excellent teacher because she can control her students, the class and the lesson. I learned so much from her and loved her so much, I wanted to complete the remaining weeks of practical training with her. On Wednesday, my mentor teacher came to school, teacher Samar, who teaches second grade math with only three sections, and third grade science with only one section. She welcomed me and all her friends in the same department also welcomed me with love and kindness.

I entered the first semester with Mrs. Samar, which is the third grade, then I entered the second grade, and I saw the difference between grades 2 and 3 and grade one. The first class was organized and tidy, and they were more attentive to their teacher. As for the students of the second and third grades, there

is a little chaos, but they listen to the teacher's explanation, but some of them do not listen to the teacher explaining. I was upset when I saw this in front of my eyes.

I learned a lot in my first week of training. I learned how to make the students more attentive to the teacher's explanation by placing a gift or a small prize in front of their eyes and reminding them of it from time to time, and whoever cares about it and participates in the class will receive it.

I also learned how to give lessons to people with special needs and how to deal with them, and every teacher must be patient.

However, from what I learned in the first week of practical training, I will be able to control my behavior with students, control them, the lesson, and organize the class and students.

It is true that I will face some difficulties and challenges in my first practical training, but through these difficulties, a person may learn.